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Vragenhalfuurtje 18 juni 2013. 

 

 

Vragenhalfuurtje Raadsvergadering 18 juni 2013. 

 

Voorzitter, 

In de Raadsvergadering van 28 mei j.l. heeft wethouder J.W. de Boer de raad medegedeeld 

dat de bouwwerkzaamheden aan “Poort Halfweg” met ingang van 3 juni 2013, weer zouden 

starten. Er waren nieuwe overeenkomsten tussen de partijen gesloten. 

Helaas moeten wij tot aan de dag van vandaag constateren dat er nog geen bouwactiviteiten 

plaatsvinden aan de bouwwerken “Poort Halfweg” aan de Middenweg.                                                    

Wij willen van de wethouder nu weten wat de oorzaak hiervan is. 

 

Fractie van de HOP. 

 

D66 fractie. 

 

 1ste vraag: Natuurlijk onderhoud openbaar groen. 

D66 is een groot voorstander van milieuvriendelijk onderhoud van openbaar groen en waar 

het enigszins mogelijk is door het laten begrazen met schapen. 

Momenteel loopt de kudde de bermen en taluds van de Oosttangent schoon te eten. 

Dat schapen geen verse brandnetels eten mag bekend zijn. Maar wat blijkt ze eten ook een 

bepaald soort grassen niet. Hierdoor zien de taluds en de bermen er nu uit als een zeer grof 

maanlandschap. 

Is het college van plan de niet gegeten gewassen alsnog te verwijderen? 

Zo ja, wat zijn de kosten en waaruit denkt het college deze extra kosten te dekken? 
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2de vraag: Poort Halfweg. 

 

Na aandringen van meerdere fracties is het veiligheidsplastic langs het bouwcomplex Poort 

Halfweg omlaag gehaald. Hierdoor is oversteken voor fietsers meer overzichtelijk geworden. 

Wethouder De Boer heeft bij de actieve informatie meegedeeld dat er een oplossing 

gevonden is om de bouw te hervatten. Er zou een garantieverklaring zijn. Is deze inmiddels 

ondertekend en is deze juridisch zodanig opgesteld dat er voor de gemeente geen financiële 

consequenties zijn? Is er tevens een datum vastgesteld waarop het werk hervat wordt en 

wanneer de bouw afgerond zal zijn? 

 

 

 

Alida Mulder 

 


